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Zpráva o činnosti Místní komise Rybárny za 1. pololetí 2023  

 
I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  
     
V 1. pololetí 2023 se uskutečnila 2 zasedání komise.  
 
 
Člen komise/výboru 

Datum 
zasedání 
27.2.2023 

Datum 
zasedání 
22.5.2023 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Předseda – Olga Horáková A A 2 0 0 
Místopředseda – Bohuslav Švanda A A 2 0 0 
Marie Prokopová A A 2 0 0 
Sylvie Ševčíková O O 0 2 0 
Robert Hájek A N 1 0 1 
Stanislav Strogan A A 2 0 0 
Josef Konvalinka A A 2 0 0 
Jan Fuchs A A 2 0 0 
Mgr. Edita Buršík Jinková A A 2 0 0 
Tajemník – Ing. Zdenka Pecháčková A A 2 0 0 
 
A – přítomen 
O - nepřítomen - omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  
 
A) Přehled přijatých usnesení: 
 
Nebyla přijata žádná usnesení 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
 
1/1/2023/RY – komise projednala podnět občanů týkající se možného přemístění, nebo ohrazení 
sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží. Komise přemístění neschválila,  požaduje ohrazení 
sběrného místa (navrhuje ohrazení ve tvaru písmene U, případně dle uvážení) /Výsledek 
hlasování: Pro: 7, Proti: 1, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  SMM - v řešení  
1/2/2023/RY – komise požaduje upravit keřový porost v ulici Luční /Výsledek hlasování: Pro: 8, 
Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  SMM - vyřešeno 
1/3/2023/RY – komise požaduje odstranit poškozené a dosadit nové stromky na Moravním nábřeží 
(úsek od č.p. 120 směrem k elektrárně) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, 
Nehlasoval: 0/  SMM – komise vzala na vědomí 
1/4/2023/RY – komise požaduje umístit směrovou ceduli s označením názvu ul. Mazůrkova v místě 
napojení při vjezdu z ul. Luční /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 
0/  SMM - komise vzala na vědomí 
1/5/2023/RY – komise projednala podnět občana, který žádá pomoc při řešení kvality přístupové 
komunikace k domům  č.p. 144, 147 oblast konce ulice v Zahradách. Problém je v majetkoprávních 
vztazích – část pozemků je ve vlastnictví Starého Města, část města Uherské Hradiště ÚMA – 
komise neobdržela vyjádření 
2/1/2023/RY – komise vzala na vědomí odpověď SMM týkající se ohrazení sběrného místa odpadů 
na Moravním nábřeží a neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise 
požaduje zařadit realizaci kontejnerového stání z finančních prostředků města v příštím roce 
/Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ SMM – v řešení 
2/2/2023/RY – komise se dotazuje, kdy započne výstavba revitalizace hřiště, včetně ochranné sítě 
a laviček (plánovaná realizace v roce 2022) SMM - komise vzala na vědomí 
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2/3/2023/RY – komise požaduje instalaci stojanu na kola v prostoru u dětského hřiště /Výsledek 
hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ SMM – komise vzala na vědomí 
 
III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  
Radou města nebyly uloženy žádné úkoly  
 
IV. Doporučení a návrhy komise/výboru  
MK nemá žádná doporučení ani návrhy 
 
V. Plán práce na 2. pololetí 2023  
Zasedání komise plánováno na září a listopad 
 
 
 
Zapsala: Zdenka Pecháčková – tajemnice komise  
 
Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně komise 
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